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Comfortabel wonen?  
Vraag nu uw isolatiesubsidie aan!
U komt in aanmerking voor de subsidie als u eigenaar-bewoner bent van een 
eengezinswoning in de gemeente Brummen. Uw woning moet matig 
geïsoleerd zijn en een WOZ-waarde hebben onder € 477.000 (peiljaar 2022). 
Ook mag uw inkomen maximaal 180% van het sociaal minimum zijn.

Plan herinrichting Zutphensestraat aangescherpt  
“Ik ben erg te spreken over de opkomst bij de informatieavond op 2 juni. 
Maar ook over de kwaliteit van de reacties op het plan voor de herinrichting 
van de Zutphensestraat,” laat wethouder Steven van de Graaf weten. Zijn 
medewerkers hebben in de afgelopen weken de bijna 200 inhoudelijke 
reacties bestudeerd en voorzien van inhoudelijk commentaar. Deze staan in 
een reactienota en een vernieuwd voorlopig ontwerp. Ze zijn de basis voor 
een definitief ontwerp, dat later in het najaar wordt gepresenteerd. “We 
houden de vaart er in,” stelt Van de Graaf vast. 

Aangepaste telefonische bereikbaarheid in de zomer
Tot en met 29 augustus zijn wij telefonisch bereikbaar op maandag van 10.00 - 12.30 uur, van dinsdag tot en met 
donderdag van 8.30 - 12.30 uur en op vrijdag van 08.30 - 12.00 uur  via (0575) 568 233. De openingstijden in 
het gemeentehuis blijven hetzelfde. Vragen mag u ook mailen naar gemeente@brummen.nl. U kunt dus gewoon 
uw paspoort afhalen tijdens de uren dat wij open zijn. Afspraken, voor bijvoorbeeld uw paspoort of 
identiteitskaart aanvragen, maakt u via www.brummen.nl.

Start vervolgonderzoek naar mogelijke herindeling
Wij starten samen met de gemeenten Rheden en Zutphen een onderzoek naar een mogelijke herindeling, waarbij 
onze gemeente bestuurlijk zou kunnen samengaan met óf Rheden óf Zutphen. Op 17 april van dit jaar concludeerde 
onze gemeenteraad dat het in de toekomst lastig wordt om als relatief kleine gemeente de kwaliteit van de dienst-
verlening en het voorzieningen- niveau op peil te houden. Volgens de raad kan bestuurlijk samengaan met een 
buurgemeente leiden tot een meer robuuste gemeente. Een gemeente met een stevige en deskundige organisatie die 
in staat is om de steeds complexere maatschappelijke opgaven het hoofd te bieden.

Waarnemend burgemeester Geert 
van Rumund is blij met het enthousi-
asme van de gemeenten Rheden en 
Zutphen. “Zowel de gemeenteraad 
van Rheden als die van Zutphen 
hebben inmiddels besloten om met 
ons te onderzoeken wat een 
herindeling betekent voor onze 
gemeenten, inwoners en onderne-
mers,” aldus Van Rumund. De 
verwachting is dat de Brummense 
raad in januari 2026 een voorkeur 
uitspreekt voor één van de twee 
gemeenten als herindelingspartner. 
Enkele weken later volgt een besluit 
van de raden van Rheden en 
Zutphen.

Motie Rheden: een goede buur…
Op 1 april dit jaar heeft de gemeen-
teraad van Rheden unaniem de 
motie ‘Een goede buur’ aangeno-
men, waarmee zij uitspreekt open te 
staan voor gesprekken met buurge-
meenten over hun bestuurlijke 
toekomst. Deze motie markeert het 
begin van een verkenning naar 
intensievere samenwerking of zelfs 
fusie, met name met de gemeente 
Brummen. Burgemeester Carol van 
Eert benadrukt dat Rheden “in de 
verkenning inspirerend en gemoti-
veerd wil participeren” en dat “het 
belang van de inwoners voorop 
staat.” Volgens Van Eert wil Rheden 
“ook in de toekomst een aantrekke-
lijke en sterke gemeente voor haar 
inwoners zijn,” waarbij “een 
mogelijke fusie met Brummen een 
hulpmiddel kan zijn.” Rheden ziet 
veel overeenkomsten met Brummen 
op het gebied van ruimtelijke 
structuur en maatschappelijke 
opgaven, en ziet kansen om samen 
de gezamenlijke positie te versterken.

Zutphen: handen ineenslaan 
“We zijn enthousiast over dit 
onderzoek,” laat Zutphens burge-
meester Wimar Jaeger weten. 
“Brummen en Zutphen zijn al heel 
lang intensief met elkaar verbonden 
en hebben veel aan elkaar te 
danken. Zutphen geniet bijvoorbeeld 
van het groene, landelijke karakter 
van Brummen, terwijl kinderen uit 
Brummen in Zutphen naar school 
gaan en hier hun dag afsluiten in het 
theater of het lokale uitgaansleven.” 
Ook in de praktijk werken Brummen 
en Zutphen volgens Jaeger al op veel 
terreinen samen, zoals in politiever-

band, het ziekenhuis en de brand-
weerzorg. “De handen ineenslaan is 
dan ook niet meer dan logisch. Door 
samenwerking kunnen we ervoor 
zorgen dat onze voorzieningen op 
dorps-, kern- en stedelijk niveau ook 
de komende 20 tot 30 jaar stevig 
blijven. Ook onze invloed in de regio 
is samen groter dan alleen en dat 
merken inwoners direct,“ aldus 
burgemeester Jaeger. 
 
Zorgvuldig en voortvarend
In de afgelopen periode hebben de 
drie gemeenten besproken hoe zij 
het vervolgonderzoek zorgvuldig 
willen vormgeven. “Met het groene 
licht van de gemeentebesturen van 
Rheden en Zutphen kunnen we nu 
echt van start gaan,” aldus 
waarnemend burgemeester Van 
Rumund. “Als gemeentebestuur 
van Brummen hebben we inmiddels 
een tweede gesprek gevoerd met 
onze collega’s uit Voorst en 
Apeldoorn, zoals de gemeenteraad 
van Brummen had gevraagd. De 
uitkomst van die gesprekken is dat 
het vervolgonderzoek zich uitslui-
tend richt op de gemeenten Rheden 
en Zutphen. Tegelijkertijd blijft onze 
relatie met Apeldoorn en Voorst die 
van goede, collegiale buren.”

Aan het werk
Van Eert, Jaeger en Van Rumund 
hebben afgesproken dat de drie 
gemeenten in de komende twee 
maanden hard aan de slag gaan. 
“We brengen in kaart hoe we er als 
gemeenten voorstaan: Wat zijn 
onze sterke punten, waar liggen 
kansen en uitdagingen, en wat zijn 
de verschillen en overeenkomsten,” 
licht Van Rumund toe. “Zodra deze 
gegevens per gemeente beschik-
baar zijn, leggen we ze naast 

elkaar. Zo ontstaat een beeld van 
hoe een nieuwe gemeente eruit 
zou kunnen zien en zou gaan 
betekenen; zowel bij een samen-
gaan van Brummen met Rheden als 
met Zutphen. Twee beelden naast 
elkaar dus. Samen met raadsleden 
en vertegenwoordigers van 
maatschappelijke organisaties gaan 
we deze omzetten in twee verhaal-
lijnen: één voor de combinatie 
Brummen-Rheden en één voor de 
combinatie Brummen-Zutphen.”

Meedenken van de samenleving
De drie gemeenten hechten veel 
waarde aan de betrokkenheid van 
inwoners, ondernemers en maat-
schappelijke organisaties. Daarom 
vindt er in november in elk van de 
drie gemeenten een brede consulta-
tie plaats. Tijdens deze consultatie 
krijgen inwoners, ondernemers en 
vertegenwoordigers van verenigin-
gen en organisaties de gelegenheid 
om zich uit te spreken over de 
mogelijke herindeling en de 
meerwaarde daarvan.

Voor deze raadpleging worden 
onder andere de inwonerspanels van 
de drie gemeenten ingezet. De input 
die hieruit voortkomt, vormt een 
belangrijke bouwsteen voor de 
uiteindelijke besluitvorming door de 
gemeenteraden. “Uiteindelijk ligt er 
eerste helft december een degelijk 
onderzoeksrapport op tafel,” schetst 
Van Rumund. De burgemeesters 
benadrukken dat het uiteindelijk aan 
de afzonderlijke gemeenteraden is 
om een weloverwogen keuze te 
maken. Na de gemeenteraadsverkie-
zingen in maart volgend jaar kunnen 
de nieuw gekozen raden vervolg 
geven aan deze richtinggevende 
uitspraken.

Met deze regeling kunt u bijvoor-
beeld vloerisolatie, spouwmuuriso-
latie, dakisolatie of HR++ glas 
(dubbel glas) laten uitvoeren. U 
hoeft maar één maatregel te 
treffen om in aanmerking te 
komen. Ook materiaalkosten voor 
doe-het-zelvers worden deels 
vergoed (exclusief uren).

Hulp van een energiecoach
Twijfelt u waar te beginnen? De 
energiecoaches van Brummen-
Energie staan voor u klaar. Zij 
adviseren u deskundig, helpen 
offertes op te vragen, regelen de 
uitvoering en verzorgen de 
subsidieaanvraag. Deze onder-
steuning is volledig gratis voor alle 
inwoners van de gemeente 
Brummen.

Waarom nu actie ondernemen?
Een goed geïsoleerde woning is 
comfortabeler, heeft een lager 
energieverbruik en bespaart kosten. 
Toch kan de investering een drempel 
vormen, juist daarvoor bestaat deze 
subsidie. Zodat u ook kunt profiteren 
van een energiezuinige woning.

Zo vraagt u subsidie aan
Check of u voldoet aan de voor-
waarden (zie hierboven). Vraag de 
subsidie direct aan via DigiD op 
www.brummen.nl/lai. Of plan een 
gratis gesprek met een energiecoach 
via www.brummenenergie.nl. Wacht 
niet te lang want op = op.

De Zutphensestraat is een belangrij-
ke weg. Iedereen is het eens over de 
noodzaak dat deze weg aangepakt 
moet worden. “We hebben heel veel 
positieve reacties gehad op het 
voorlopige ontwerp,” licht de 
wethouder toe. “Inwoners vinden 
het een mooi ontwerp en zijn blij 
met de vergroening van de straat. 
Maar er zijn ook kritische opmerkin-
gen. Bijvoorbeeld over het verdwij-
nen van parkeerplaatsen, de breedte 
van de weg en het belang om 
bestaande bomen te behouden. Er 
zijn twijfels of de nieuwe inrichting 
de snelheid voldoende afremt.” Ook 
op deze zorgen gaat de gemeente in 
de reactienota uitgebreid in.

Verbeteringen
Het op 2 juni gepresenteerde 
ontwerp wordt op diverse onderde-
len aangepast. Zo voegen we 
parkeerplaatsen toe bij vooral 
bedrijven langs de Zutphensestraat. 
Ook verplaatsen we enkele parkeer-
plaatsen om zo een beter zicht te 
krijgen bij zijstraten. Daarnaast 
plaatsen we zebrapaden bij de 
kruispunt-plateaus en komt er een 
duidelijkere belijning en markering 
van de fietsstroken. Om de wens 
van een groen straatbeeld te 
versterken, voegen we op diverse 
plekken een mix van langbloeiende 
vaste planten en siergrassen toe. 

Snelheid: wegindeling én gedrag
Veel reacties gingen over de snelheid 
op de weg. De gemeente stelt dat de 

nieuwe wegindeling zo wordt 
uitgevoerd dat het verkeer er echt 30 
kilometer per uur rijdt. De weg 
wordt smaller, we leggen verkeers-
plateaus aan en er zijn straks visuele 
versmallingen door de aanleg van 
groenborders en bomen. Hoewel er 
geen verbod op vracht- en land-
bouwverkeer komt op de Zutphen-
sestraat, verwachten we dat dit 
zwaardere verkeer de hoofdstructuur 
buiten de bebouwde kom gaat 
gebruiken. 
 
Naar een definitief ontwerp 
De komende maanden werken we 
aan een definitief ontwerp. In dit 
ontwerp zijn alle keuzes verwerkt en 
(technisch en ruimtelijk) volledig 
uitgewerkt. Dit met de exacte 
maatvoering en materiaalgebruik. 
Ook vindt er dan afstemming plaats 
met zaken zoals het rioolsysteem en 
kiezen we voor lichtmasten en 
soorten bomen en beplanting. “We 
leggen ook dit definitief ontwerp 
voor aan alle inwoners, voordat we 
daarover een besluit nemen,” laat 
wethouder Van de Graaf weten. “Dit 
doen we samen met een stappen-
plan om het fasegewijs uit te voeren. 
Daarbij geven we ook aan hoe we 
het verkeer gaan omleiden tijdens de 
werkzaamheden. Want daar zijn 
begrijpelijkerwijs ook vragen over.” 

Meer weten? 
Op de pagina brummen.nl/mobiliteit 
vindt u alle informatie over de 
herinrichting van de Zutphensestraat. 



Januari dit jaar liet het COA weten 
een opvanglocatie te willen starten 
op het landgoed Michaelshoeve. Het 
college heeft besloten om hieraan 
mee te werken. Dit onder de 
voorwaarde dat er in een bestuurs-
overeenkomst en bijhorende 
werkafspraken met het COA 
duidelijke afspraken worden gemaakt 
over hoe de opvanglocatie ontwik-
keld wordt en gaat functioneren. 
“We weten uit de vele gesprekken 
en bijeenkomsten in de afgelopen 
1,5 jaar dat er veel inwoners zijn die 
dit besluit toejuichen en kansen zien. 
Maar ook hebben we zeker de 
kritische geluiden goed gehoord. 
Geluiden van inwoners die vragen 
hebben en zich zorgen maken over 
deze ontwikkeling. Voor ons reden 
om, voordat we met COA concrete 
afspraken maken, alle risico’s en 
oplossingsrichtingen in beeld te 
hebben.”

Grootschalig onderzoek
Samen met de direct-aanwonenden 
heeft de gemeente Bureau Beke 
gevraagd de risicoanalyse uit te 
voeren. De vragenlijst is met een brief 
onder de aandacht gebracht van 
ruim 4.300 adressen. Alle inwoners 
van het dorp Brummen en aangren-
zende kleine kernen kregen de 
gelegenheid aan te geven welke 
risico’s een opvanglocatie mogelijk 
met zich meebrengt. Dit vanuit het 
oogpunt van leefbaarheid en 
veiligheid. Iedereen kon ook ideeën 
aandragen hoe de risico’s beperkt of 
bestreden kunnen worden. In totaal 
2.429 personen hebben gereageerd. 
Daarnaast heeft Bureau Beke 307 
Brummenaren nagebeld die aanga-

ven nog met het bureau in gesprek 
te willen. Behalve de vragenlijst heeft 
Bureau Beke ook een schouw op 
locatie uitgevoerd en enkele (groeps)
gesprekken gevoerd met inwoners, 
ondernemers, De Lans en professio-
nals. Ook dit leverde veel belangrijke 
informatie op. 

Oplossingsrichtingen 
Op basis van alle verzamelde 
informatie heeft Bureau Beke alle 
risico’s gewogen via een in 2015 
ontwikkelde methodiek. Sommige 
risico’s hebben een lichtere weging 
gekregen, maar andere juist een 
zwaardere. Bij deze laatste groep 
risico’s gaat het om zaken die duidelijk 
invloed kunnen hebben op de 
leefbaarheid en veiligheid in Brum-
men. Ze variëren van bijvoorbeeld 
overlast en criminaliteit tot proble-
men op het gebied van verkeer en 
de ligging naast een school met 
kwetsbare leerlingen. 

Aan alle betrokkenen is niet alleen 
naar risico’s gevraagd, maar zeker 
ook naar oplossingsrichtingen om 
deze risico’s zoveel mogelijk te 
beperken. Dit betekent dat bij elk 
risico één of meerdere oplossings-
richtingen genoemd zijn. Op basis 
van alle verzamelde informatie geeft 
Bureau Beke in het eindrapport het 
advies om verschillende oplossings-
richtingen nog voor de start van de 
opvanglocatie om te zetten in 
concrete maatregelen. Denk hierbij 
aan afspraken over de inrichting van 
het terrein, regelen van extra 
toezicht via Boa’s, een zogenaamde 
‘asielagent’, werkafspraken met 
partners zoals ondernemers en 
welzijnsorganisaties en goede 

instructies aan de bewoners van de 
asielopvanglocatie.

Op naar concrete afspraken
Het college is blij met de hoge 
respons op het onderzoek en de 
waardevolle inbreng van inwoners 
en ondernemers. “Het toont de 
betrokkenheid van onze inwoners 
bij dit belangrijke onderwerp,” 
aldus wethouder Timmer. Ook 
spreekt zij haar waardering uit voor 
de leescommissie die kritisch heeft 
meegelezen met het conceptrap-
port van Bureau Beke. “In deze 
leescommissie zaten vertegenwoor-
digers van de direct aanwonenden, 
school De Lans, ondernemers en 
andere inwoners. Zij hebben een 
waardevolle bijdrage geleverd.” 

De gemeente gaat het rapport nu 
intensief bestuderen. Timmer: “We 
gaan kijken hoe we de door Bureau 
Beke gesuggereerde oplossingsrich-
tingen kunnen omzetten in concrete 
maatregelen. Dit doen we vooral in 
ons gesprek met het COA. Maar 
ook andere partijen betrekken we 
hierbij. Alleen met elkaar kunnen we 
er voor zorgen dat we een mens-
waardige en duurzame opvangloca-

tie in onze gemeente krijgen. Een 
plek waar verbinding centraal staat. 
Een veilige plek waarbij ook het 
prachtige monument en landgoed 
in ere wordt hersteld.”

Hoe verder? 
Iedereen die interesse heeft in het 
rapport kan dit lezen op brummen.
nl/opvang. B&W hopen hoopt eind 
augustus de concept-bestuursover-
eenkomst en -werkafspraken met 
het COA te presenteren. Het 
college vraagt dan de gemeente-
raad om een reactie (zogeheten 
wensen en bedenkingen) hierop te 
geven. Dit zal vermoedelijk in 
september gebeuren. Uiteindelijk 
moet dit leiden tot het afsluiten van 
de overeenkomst tussen de 
gemeente en het COA.

“Bij zo’n belangrijk en specifieke 
ontwikkeling vinden we de 
betrokkenheid van inwoners 
cruciaal. Het onderzoek van Bureau 
Beke is hierbij een belangrijk 
instrument,” licht wethouder 

Timmer toe. “Maar ook de inbreng 
van de raad is voor ons cruciaal. De 
bevoegdheid voor het aanwijzen 
van een asielopvanglocatie en het 
afsluiten van een bestuursovereen-
komst ligt bij ons college. Daarbij 
gaan wij zorgvuldig te werk en 
nemen wij weloverwogen een 
besluit.” Duidelijk voor het 
Brummense gemeentebestuur is dat 
we met elkaar in Nederland de 
morele plicht hebben om vluchte-
lingen die in een asielprocedure 
zitten op een humane manier te 
huisvesten. Dus ook in Brummen. 

Meer informatie 
Omdat het nog betrekkelijk lang 
duurt voordat de opvanglocatie 
start, is het belangrijk om alle 
inwoners, ondernemers en andere 
betrokkenen goed op de hoogte te 
houden van alle ontwikkelingen 
rondom de opvanglocatie. Op de 
pagina brummen.nl/opvang vindt u 
altijd het laatste nieuws. Eventuele 
vragen kunt u mailen naar  
opvang@brummen.nl. 

Kom werken voor Brummen
Elke dag werken zo’n 200 collega’s bij gemeente Brummen aan een fijne, 
duurzame en leefbare gemeente. We zijn een compacte organisatie met 
korte lijnen, veel ruimte voor initiatief en een prettige werksfeer.

Op dit moment hebben we een vacature voor:
• Adviseur Economische Zaken / Bedrijfscontactfunctionaris
• Businesscontroller Sociaal Domein
• Consulent Informatie & Advies

Meer weten of direct solliciteren? Bekijk de vacature op:  
www.werkeningelderland.nl/organisaties/gemeente-brummen. 
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GemeenteThuis is een uitgave van 
de gemeente Brummen. Vragen of 
opmerkingen? Geef dit dan door via 
mailadres voorlichting@brummen.nl. 

E-mail: gemeente@brummen.nl
Tel. 0575 - 568 233
Website: www.brummen.nl

Gemeentehuis Brummen
Engelenburgerlaan 31 
6971 BV Brummen
Postbus 5, 6970 AA Brummen

Openingstijden
Kijk op www.brummen.nl en  
maak een afspraak. 

Programmateam 
Ruimte voor Eerbeek 
ruimtevooreerbeek@brummen.nl
www.brummen.nl/ruimtevooreerbeek

Team voor Elkaar
info@teamvoorelkaar.nl
Tel. 0575-568 568 (09.00-12.00 uur)

Team voor Elkaar houdt op dinsdag 
en donderdag spreekuur in Eerbeek 
(Tjark Riksgebouw, Derickxkamp 2a) 
en op woensdag in Brummen (Plein 5). 

Afspraak spreekuur
Bel naar 0575-568 568 voor het 
maken van een afspraak.

Bekendmakingen op overheid.nl

Dit is een beknopt overzicht van de bekendmakingen op overheid.nl van afgelopen week. Kijk voor de volledige en officiële bekendmakingen op www.overheid.nl.

Omgevingsvergunning
•  Ingediende aanvraag omgevings-

vergunning, het kappen van een 
eik, Boerenstraat 35, Hall

•  Verleend omgevingsvergunning, 
het plaatsen van baanverlichting, 
Metelerkampweg 15, Leuvenheim.

Evenementenvergunning
•  Verleende evenementenvergun-

ning, Rotary toertocht 2025, 
Startlocatie bij De Engelenburg in 
Brummen, finish bij Den Eiken-
boom in Loenen.

•  Verleende evenementenvergun-
ning, Springkussen festijn, Knoe-
venoordstraat 51 in Brummen, in 
de tuin van De Vroolijke Frans.

Andere vergunning
•  Verleende standplaatsvergunning, 

verkoop van oliebollen, Oranje 
Nassauplein in Eerbeek.

Omgevingsmelding
•  Melding MBA regulier bodem 

- Toepassen van grond - nieuw-
bouw Brummen, Zutphensestraat 
187 in Brummen

•  Melding MBA compact asbest, 
Boerhaavelaan 9 in Eerbeek

•  Melding mba compact asbest, 
Kampweg 26 in Brummen

Andere beschikking
•  Verklaring van geen bezwaar, 

Kaartleesrit door de gemeente 
Brummen

Ruimtelijk plan of  
omgevingsdocument
•  Ontwerp “TAM-omgevingsplan 

Hoofdstuk 22j Eerbeek, Oud 
Eerbeek” gemeente Brummen

Beleidsregel
•  Beleidsregels Tijdelijke regeling 

alleenverdienersproblematiek 
gemeente Brummen

Colofon

Rapport Risicoanalyse: waardevolle inbreng 
Een hoge respons, nauwkeurig in beeld gebrachte risico’s en een groot scala aan mogelijke oplossingsrichtingen. 
Zo vat het college het rapport van Bureau Beke dat zij vorige week ontving samen. Het onafhankelijke Arnhemse 
onderzoeksbureau is begin dit jaar gevraagd mogelijke risico’s van een asielopvanglocatie op landgoed De 
Michaelshoeve in beeld te brengen. Maar ook maatregelen hieraan te koppelen om de risico’s zoveel mogelijk te 
beperken. “Dit is zeker gelukt. Met dit rapport kunnen wij het goede gesprek voeren met het COA (Centraal 
Orgaan opvang Asielzoekers). Dit gesprek moet leiden tot een goede bestuursovereenkomst en concrete en 
passende werkafspraken”, laat wethouder Ingrid Timmer namens het Brummens college weten. 


